
Keskustan aluekumppanuuspöydän kokousmuistio 

Paikka: Kaupungintalo III-kerros, valtuustosali  
Aika: 22.01.2024  18:00 – 20:10 

Osallistujat: Raimo Ruokonen paikalla    (puheenjohtaja, sihteeri) 
 Pirkko Heinonen  paikalla  Kai Koskinen  paikalla   
Terja Heikkilä       paikalla   
Ari Rapo                          poissa  Virpi Oravainen     poissa 
Mari Söderberg             poissa   
 

1) Kokouksen avaus  
Puheenjohtaja avasi vuoden 2024 virallisen 1. kokouksen klo 18:05 
 

2) Esityslista ja edellisen kokouksen muistion läpikäynti 
Todettiin kokouksen esityslista ja edellisen kokouksen pöytäkirja 
 

3) Viimeiset toteutuneet tapahtumat  
Kerrattiin viimeiset tapahtumat, palaute, onnistumiset ja kehityskohteet 
- joulukadun avaus, pyritään olemaan mukana tänäkin vuonna 
- lyhtykävely, pyritään järjestämään tänäkin vuonna 

 
4) Vuoden 2023 budjetti / toteutumat 

Käytiin läpi vuoden 2023 menot, jotka kaupungin ja oman kirjanpitomme mukaan vastaavat lähes 
täysin annettua budjettia. 
 

5) Vuoden 2024 hallinto ja talous 
Käsiteltiin vuoden 2024 kauden toimintaa ohjaavat tahot, kauden pituus ja budjetti. 
Vuoden 2024 kesällä on aluekumppanuuspöydän jäsenten haku ja valinta uudelle kaudelle 
ajankohtainen. Kannustetaan kaikkia hakemaan uudelle kaudelle ja kasaamme palautteen 
kaupungille uutta hakua silmällä pitäen.  
 
Budjetti vuodelle 2024 on kaikkiaan 3400€ + kokouspalkkiot. Siitä voidaan käyttää puolet tämän 
aluekumppanuuspöydän osalta ja loppu jää uuden ryhmän käytettäväksi syksylle. 
 

6) Asiakaskyselyn tulosten käsittely ja päätökset 

Käytiin läpi vastausten kevyt ryhmittely mutta todettiin, että vastauksia on lähes mahdoton saada 
kokonaisuudessaan ryhmiteltyä: 

o esitykset toiveet kaupungin suuntaan 
 tehty lista viimeistellään ja lähetetään Petra Nevalaiselle pyytäen häneltä tukea asioiden 

saattamiseen oikean tahon tiedoksi 
o pienet ja toteutettavat   (listaus omaan käyttöön) 
o suuret ja mahdollisesti toteutettavat   (listaus omaan käyttöön) 
o suuret / pienet ”mahdottomat toteuttaa”   (listaus omaan käyttöön) 

Kyselyn vastauksista oli havaittavissa monta toivetta, jotka voidaan sisällyttä pariin eri tyyppiseen 
tapahtumaan.  
Päätettiin aloittaa suunnittelut ”Piknik päivästä” ja ”Elokuva illasta”. Molemmista tehdään alustava 
lista tehtävistä ja sidosryhmistä ja seuraavassa kokouksessa jaetaan tehtäviä. 



Tapahtumien toteutuksen yhteydessä voidaan laatia lehdistötiedote tai kirjoittaa artikkeli, jossa 
viitataan tehtyyn kyselyyn ja esiintyneiden toiveiden nivoutuminen toteutettaviin tapahtumiin. 

**** SIHTEERIN KIRJAAMA KOKOUKSEN JÄLKEINEN HAVAINTO ****:  ”PIKNIK PÄIVÄ” SAATETAAN SULAUTTAA ORIMATTILAN YRITTÄJIEN 
KESÄKAUDEN AVAUKSEEN, KOSKA MOLEMPIEN TAHOJEN TAPAHTUMIEN ALUSTAVASTI SUUNNITELTU AJANKOHTA OSUU KÄYTÄNNÖSSÄ SAMALLE 
VIIKONLOPULLE. ASIATA KESKUSTELTU LAURI HAKAMAN KANSSA JA MIELELLÄÄN YHDISTETÄÄN VOIMAVARAT. MEITÄ INFORMOIDAAN KUN ALKAA 
TAPAHTUMAN VARSINAINEN SUUNNITTELU. 

 

7) 2024 suunnitelma tapahtumat 

Kohdan 6 päätösten jälkeen vuoden 2024 suunnitelmaan jäivät seuraavat tapahtumat: 

TAPAHTUMA /ASIA Ajankohta HUOMIOT 
Tutustuminen 
Mieliäissuo 

Kevät – Kesä Omakustanteinen aluekumppanuuspöydän 
päätöstilaisuus 

Piknik Kesäkuu Orimattilan Yrittäjien kanssa 
Elokuva Elokuu Teemallinen elokuva oheistapahtumineen 
Joulukadun avajaiset Joulu Osallistuminen kaupungin tapahtumaan 
Lyhtykävely Joulu Vuonna 2023 toteutetun lyhtykävelyn oloinen 

tapahtuma. 
Keskustan kävelykartta 2024 Orimattilan keskustan läheisyyden kävelykartta, 

jossa olisi eri nähtävyydet ja mielenkiintoiset 
kohteet merkitty ja kevyesti esitelty. 

 
Suunnitelmissa ollut Mieliäissuon retki jätettiin pois vuoden 2024 ohjelmasta osittain karsittujen 
määrärahojen ja toisaalta logistisien ongelmien takia. Käymme itse omatoimisesti päättämässä 
kautemme tutustumalla retkikohteeseen mahdollisesti tulevaa retkeä ajatellen. 
 

Taulukon tapahtumien tarkempi suunnittelu aloitetaan välittömästi kohdassa 6 mainitulla tavalla. Osa 
tapahtumien toteuttamisesta jää uuden aluekumppanuuspöydän harkittavaksi mutta 
mahdollistamme täten uudelle ryhmälle nopean toiminnan aloituksen heidän niin halutessaan.  
 
**** SIHTEERIN KIRJAAMA KOKOUKSEN JÄLKEINEN HAVAINTO ****: KESKUSTAN KÄVELYKARTASTA EI KESKUSTELTU KOKOUKSESSA 
(puheenjohtajan unohdus) MUTTA PIDETÄÄN IDEAA LISTALLA JA KÄSITTELEMME SITÄ SEURAAVASSA KOKOUKSESSA. 

 
8) Lausunnot 

Tällä hetkellä ei pyydettyjä lausuntoja. 
 

9) Muut asiat 
Edellisessä kokouksessa suunniteltu hankinta (hainevälippu) jäädytetään. 
 

10) Seuraava kokous 
Torstai 8.2.2024  klo 18:00 -  mahdollisesti Kaupungintalo 2. kerroksen neuvotteluhuone, paikka 
varmistuu myöhemmin. Myös Teams mahdollinen. 
 
**** SIHTEERIN KIRJAAMA KOKOUKSEN JÄLKEINEN HAVAINTO ****: TULEVASSA KOKOUKSESSA OLI TARKOITUS ALOITTAAN PIKNIK-PÄIVÄN 
SUUNNITTELU,  KOKOUS PERUTAAN, SILLÄ PIKNIK – PÄIVÄ SULAUTETAAN YRITTÄJIEN TAPAHTUMAAN JA SEN SUUNNITTELU JATKUU MYÖHEMPÄNÄ 
AJANKOHTANA. UUSI AJANKOHTA ILMOITETAAN MYÖHEMMIN. 

 
11) Kokouksen päätös   klo 20:10 

 

 


